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országgyűlési képviselő

Írásbeli választ igénylő kérdés

Kövér László,

az Országgyűlés elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánokbenyújtani

Dr. Kásler Miklós emberi erőforrások miniszterhez

"Hogyan tervezi fejleszteni a kormány az autizmus diagnosztikát?" címmel.

Tisztelt Miniszter Úr!

Fontos, hogy az autistagyerekek szülei minél előbb szakszerű segítséget és eligazítástkapjanak,
de ez alig történik meg. Kevés a diagnosztikai központ, a gyerekek későn kapnak diagnózist
és így a gyerekek közel fele nem kapja meg a korai fejlesztést, pedig á bölcsődék a legjobb
integráló közeg az autista gyerekek számára; A diagnosztikábankompetens pszichiáter és egyéb
szakemberek hiánya miatt sokszor a szülő jelzését követően évek múlva kap a gyermek
autizmus diagnózist

1. Hogyan tervezi megoldani ezt a kormány?
2. Hány autizmus diagnosztikában kompetens pszichiáter van ma Magyarországon?

Várom válaszát.

Budapest, 2018.07.25.

Tisztelettel,F~ 
Ungár Péter


